
PROTOKÓŁ  XI  SESJI RADY POWIATU TARNOBRZESKIEGO 
 VI  KADENCJI W DNIU 22 PAŹDZIERNIKA 2019 r. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu wygłasza sentencję: 
Otwieram XI Sesję Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu  22 października 2019 r. 

Następnie mówi: 
Witam  Państwa radnych, Zarząd Powiatu ze Starostą i Wicestarostą na czele.   Panią 
Skarbnik Powiatu, Sekretarza Powiatu,  kierowników jednostek organizacyjnych Powiatu, 
naczelników Wydziałów i kierowników Referatów Starostwa Powiatowego. 
Witam  przedstawicieli prasy, radia i telewizji. Witam wszystkich pozostałych uczestników 
Sesji. 
O protokołowanie Sesji  proszę Panią Agnieszkę Kseń-Samołyk. 
Szanowni  Państwo: 
Projekty uchwał głosować będziemy imiennie  z użyciem tabletów.  
Stwierdza , ze w Sesji uczestniczy  15 radnych. 
Przedstawię proponowany porządek  obrad. 
 

PORZĄDEK OBRAD : 

   1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
   2. Przyjęcie porządku obrad. 
   3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
   4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami - 
informacja. 
   5. Informacja o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych radnych Powiatu, członków 
Zarządu, skarbnika   i sekretarza Powiatu, kierowników jednostek organizacyjnych i 
pracowników wydających decyzje administracyjne. 
   6. Interpelacje Radnych. 
   7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) w sprawie zmian w statucie Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Nowej     Dębie 
b w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 
Tarnobrzeskiego na 2020 rok 
c) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego finansowania w roku 2020 
zadania 
 pn. „Modernizacja sali gimnastycznej przy Zespole Szkół Nr 2 w Nowej Dębie 
d) w sprawie zmiany uchwały budżetowej  Powiatu Tarnobrzeskiego na 2019 rok 

 

  8. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
  9. Zamknięcie obrad sesji.     
  

 

         

 

 



Pani 

    Krystyna Rusin 

    Przewodniczący  Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 

 
Zarząd Powiatu Tarnobrzeskiego   wnosi o  zmianę w      porządku obrad  XI Sesji Rady 
Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu  22 października 2019 r. 

 

1. W punkcie „7” Podjęcie uchwał w sprawach: 

Litera „e”  w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego finansowania 

w roku 2020 zadania pn.” Renowacja zewnętrznej klatki schodowej internatu 

Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Grębowie ( Pałac Dolańskich) – 

etap II”. 

  
Przegłosujemy przedstawiony  porządek obrad wraz ze zmianami  wniesionymi przez Zarząd 
Powiatu.    

Kto „za” 15. 
Kto „przeciw”0. 
Kto się „wstrzymał”0 
Stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty. 
 
p.3. Przyjęcie protokołu z ostatniej  Sesji. 

 Protokół został   wysłany   radnym   drogą elektroniczną i wyłożony  w  Starostwie 
Powiatowym. Czy są uwagi do protokołu ?. Uwag nie było. 
Głosujemy przyjęcie protokołu. 
Kto „za” 15. 
Kto „przeciw”0 
Kto się „wstrzymał”0. 
Głosowało 15 Radnych. Protokół został przyjęty 
Przewodnicząca Rady podpisuje protokół 

 

p.  4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – 

informacja  

Proszę Sekretarza Powiatu o przedstawienie informacji. 
Sekretarz Powiatu przedstawia informacje: 
- Informacja na sesję Rady Powiatu w dniu- 22.10.2019 r. 

W okresie od ostatniej Sesji Rady Powiatu w dniu  11września br. Zarząd Powiatu odbył  4 
posiedzenia. 

Podczas posiedzenia w dniu 23 września  rozpatrzono wniosek Burmistrza Miasta i Gminy 
Nowa Dęba w sprawie wydania opinii do zamiaru zaliczenia części ul. Śmisiewicza w Nowej 
Dębie do kategorii dróg gminnych. Wyznaczono nauczyciela zastępującego dyrektora ZS Nr 
1 w Nowej Dębie w czasie  nieobecności dyrektora.  

Na posiedzeniu w dniu 30 września br. dokonano zmian w budżecie Powiatu na 2019 r. 
Zmiana miała związek z wynikiem przetargu na realizację zadania „Renowacja bramy 



wjazdowej do zespołu pałacowego w Grębowie”. Na zadanie była rezerwowana kwota 80 tys. 
zł. Zwiększono kwotę na zadanie o 25 000 zł. co umożliwiło rozstrzygnięcie przetargu. 

Podczas posiedzenia w dniu 15 .10. 2019 r. przyjęto projekty uchwał na dzisiejszą  Sesję 
Rady Powiatu. Dokonano zmian w budżecie Powiatu na  2019 r. 

Podczas  dzisiejszego posiedzenia Zarządu przeprowadzono pierwszą  analizę wniosków  do 
projektu budżetu Powiatu na 2020. Przyjęto wytyczne i kryteria do dalszych prac nad 
projektem. 

W związku z zamiarem  z wystąpienia z wnioskiem do Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa 
Narodowego o środki na kontynuację renowacji zewnętrznej klatki schodowej przy Pałacu w 
Grębowie  przyjęto projekt uchwały zobowiązaniowej na  2020 r.    

 
Zadania  inwestycyjne:  

      Baranów Sandomierski  - Przebudowa drogi Durdy – Marki- Józefów  w Markach. 

Wykonawca  Konsorcjum firm  PBI Infrastruktura S.A. Kraśnik i PBI WMB Sp. z o.o 
Sandomierz , Wartość robót 589 692,25 zł. Termin 22.10. 2019 r. 

Gorzyce  

W dniu 11.09.2019 r dokonano odbioru końcowego  zadania” Przebudowa drogi 

powiatowej Nr. 1092 R relacji Trześń –Furmany w zakresie budowy chodnika na 

odcinku Trześń – Zabrody – Furmany – etap II” .W ramach zadania wybudowano 130 m 
chodnika. 

Wartość zadania :  60 382,29 zł. w tym: środki  Gminy Gorzyce  -  60 000 zł. 

W dniu  16.10.2019 r  dokonano odbioru  zdania „ Przebudowa skrzyżowania dróg 

powiatowych Nr 1090R i 1092R  w miejscowości Trześń „. Wartość wykonanych robót – 
49  264,70 zł. w tym dotacja Gminy Gorzyce – 25 000 zł. 

 W dniu 21.10.2019 r  dokonano odbioru  końcowego  zdania „ Przebudowa drogi 

powiatowej Nr 1092R relacji Trześń – Furmany w zakresie budowy chodnika w 

miejscowości Trześń  do skrzyżowania z drogą gminną dz.nr ewid, 719/2 etap I„. 
Wartość wykonanych robót –89 550,79 zł. w tym dotacja Gminy Gorzyce – 50 000 zł. W 
ramach zadania wybudowano 120 m chodnika. 

Po przeprowadzeniu procedury przetargowej w trybie przetargu nieograniczonego wyłoniono 
Wykonawcę  zadania pn.:  „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1011R Kawęczyn – 

Skowierzyn w miejscowości Wrzawy w km 0+179 – 1+174 . W dnia 04.10.2019r. 
podpisano umowę  z Konsorcjum firm  PBI Infrastruktura S.A. Kraśnik i PBI WMB Sp. z o.o 
Sandomierz  na wykonanie zadania  za kwotę  988 024,33 zł  z terminem realizacji do dnia 
28.11.2019r. W dniu 07.10.2019r.  podpisano umowę  o pełnienie Nadzoru Inwestorskiego 
z  Panią Benitą Kotulską prowadzącą działalność gospodarczą pn.: usługi Projektowo – 
Budowlane PRO – DRÓG Benita Kotulska na kwotę  5 535,00 zł. 



W dniu 07.10.2019r. przekazano wykonawcy plac budowy. 

Grębów   

           Protokołem z dnia 07.10.2019r.  dokonano odbioru  zadania „Przebudowa drogi 

powiatowej Nr 1030 R  relacji Grębów – Stany w miejscowości Krawce . 

Wartość  zadania za 2019 rok  wyniosła   1 124 161,10 zł, w tym 
udział  środków  z  Funduszu Dróg Samorządowych  w kwocie 899 328,00 zł i 
Funduszu  Leśnego   w kwocie 223 848,00 zł.         W ramach zadania  wykonano 
nawierzchnię bitumiczną, urządzono pobocza i odwodnienie na długości  2.72 km drogi 
powiatowej.  

Po przeprowadzeniu procedury przetargowej w trybie przetargu nieograniczonego wyłoniono 
Wykonawcę  zadania pn.: „Renowacja bramy wjazdowej i mostku przy zespole 

pałacowym w Grębowie. W dniu  02.10.2019 r. podpisano umowę z firmą : CLEAN BUD 
Marcin Główka Stalowa Wola ul. Okulickiego 1B na kwotę 100 000,00 zł z terminem 
realizacji do dnia 20.11.2019r. 

Umową z dnia 10.10.2019r.  powierzono funkcję Inspektora Nadzoru zadania Panu 
Zbigniewowi Konopce prowadzącemu działalność gospodarczą pn.:  Zakład Usług 
Budowlanych KONZBUD Zbigniew Konopka za kwotę 2 200,00 zł. 

W dniu 11.10.2019 r przekazano Wykonawcy plac budowy.  

Na dzień 30 .10. 2019 r. rozpisano odbiór I etapu renowacji zabytkowej klatki schodowej przy 
Pałacu Dolańskich. 

Nowa Dęba. 

W dniu 16.09.2019 r dokonano odbioru końcowego   zadania” Budowa deptaka pieszego w 

pasie drogi powiatowej Nr. 1112 R – dojazd do stacji kolejowej Chmielów – etap III” .W 
ramach zadania wybudowano 190 m chodnika. 

Wartość robót  : 189 498,71 zł. w tym: środki  Gminy Nowa Dęba  - 100 000 zł. 

             W dniu 15.10.2019 r  ogłoszono  przetarg  na wykonanie zadania „ Modernizacja 

Sali gimnastycznej przy Zespole Szkół Nr.2 w Nowej Dębie” z terminem realizacji zadania 
do dnia 12.03 2020r. W ramach zadania  planuje się m.in.  wykonanie podłogi sportowej, 
malowanie ścian, remont zaplecza. Wartość robót ogółem 310 000, 00 zł. Zamówienie jest 
ogłoszone na całość zadania, przy czym przewiduje się podzieloną płatność z częściowym 
odbiorem 10 grudnia br.   

Przewodnicząca udziela głosu w sprawie  informacji o działalności Zarządu. Jako pierwszy 
głos  zabrał radny Tadeusz Rękas.  Zadaje  dwa pytania. Czy kosztorysy w Trześni były z 
nadzorem budowlanym, czy  zadanie objęte było nadzorem inwestorskim.   Tak zadanie  
objęte było nadzorem inwestorskim – odpowiedzi udzielił Starosta Jerzy Sudoł .Drugie 
pytanie dotyczy  remontu hali gimnastycznej w Zespole Szkół nr 2. Remont dotyczy małej 
sali sportowej, która zgłoszona była do projektu Ministerstwa Sportu, celem wyremontowania 
wraz zapleczem- odpowiedzi udzielił Starosta Jerzy Sudoł 



Z wnioskiemw imieniu mieszkańców Gminy Gorzyc wystąpił radny Gminy Gorzyce  Pan 
Józef Turbiarz w sprawie umiejscowionych kapliczek w pasie dróg powiatowych. Sprawa 
dotyczy znalezienia właściciel tychże kapliczek w związku z częstymi wypadkami  na trasie 
ich umiejscowienia, a później konsekwencjami tj. trudnościami w uzyskaniu odszkodowania 
 z tytułu częstych  kolizji. Prośba radnego o zajęcie się sprawą i ustalenie właściciela 
kapliczek, i jak ten problem rozwiązać. 
Przewodnicząca zapewniła, że zgłoszony problem zostanie rozpoznany.  
 Głos został udzielony Radnej Krystynie Kozieja – zapytanie do Pana Starosty i Zarządu  w 
sprawie inwestycji tj.  przebudowy drogi Grębów- Stany w m.  Krawce .Radna nadmieniła, że   
w całości droga ta została sfinansowana ze środków zewnętrznych, tj z  Funduszu  Dróg 
Samorządowych i Funduszu Leśnego. Na ten cel przeznaczone zostały środki z budżetu 
powiatu w  kwocie 400 tyś zł. W ramach tej umowy Wójt Gminy Grębów sfinansował w 
2019 r. chodniki w kwocie 300 tyś zł.  Jak zostaną wykorzystane te środki, które nie zostały 
wykorzystane na tą drogę, a powinny się znaleźć w projekcie uchwały budżetowej. Jaki jest 
cel i przeznaczenie tych środków . Dlaczego o ich wydatkowanie nie stara się radny Marek 
Ożga. Odpowiedzi udzielił Starosta , który powiedział , że celem jest pozyskiwanie jak 
największej ilości  środków zewnętrznych. Udało się  to dzięki radnemu Markowi Ożdze, 
który poczynił wiele kroków i starań  aby zdobyć te środki . Przy  pozyskiwaniu środków  
uczestniczył także wicestarosta Jacek  Rożek. Gmina Grębów  poprzez ta inwestycję uzyskała 
2,7 km drogi.  
 Odpowiedzi udzielił również sam radny  Marek Ożga, który przestawił szczegółowy przebieg 
budowy drogi, z chwila objęcia władzy w nowej kadencji.  Przypomniał wszystkie 
okoliczności związane z opóźnieniem inwestycji i realnym zagrożeniem utraty dotacji z 
Funduszu Leśnego w 2018 r. O zawartych, umowach przetargowych, o postępach w realizacji 
zadania. Zapewnił, że te środki które miały być wykorzystane na drogę Grębów-Stany z 
budżetu Powiatu, na pewno wrócą  do Grębowa . Nie jest racjonalne wydawanie pieniędzy na 
koniec roku przy niesprzyjających warunkach atmosferycznych . 
 
 
 5. Informacja o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych radnych Powiatu, 

członków Zarządu, skarbnika   i sekretarza Powiatu, kierowników jednostek 

organizacyjnych i pracowników wydających decyzje administracyjne. 

 

Informacja  Przewodniczącego Rady Powiatu Tarnobrzeskiego o dokonanej analizie 

oświadczeń majątkowych radnych Powiatu  za 2018 r. 

 
 Oświadczenia majątkowe radni Powiatu VI kadencji składali dwukrotnie. 
Pierwsze w terminie 1 miesiąca po objęciu mandatu i drugie w terminie do 30 kwietnia 2019 
r. za 2018 r. 
Oświadczenia moje i Pana Starosty zostały przesłane do Wojewody Podkarpackiego. 
W  dwóch pismach datowanych na 23 lipca 2019 r. Wojewoda Podkarpacki  poinformował         
o dokonanej analizie  moich  oświadczeń majątkowych. Stwierdzone uchybienia  dotyczące 
m.in. nie wykazania pełnionej funkcji oraz  odrębnego wykazania kwoty dochodu 



osiągniętego z umowy o pracę oraz  dochodu osiągniętego z innych źródeł zostały 
poprawione.  
W odniesieniu do oświadczenia Pana Starosty, także w 2 pismach z 23 lipca 2019 r. 
poinformowano o wyniku analizy. Wskazane  drobne uchybienia m.in. przynależności 
składników majątku i rozbieżności w zadeklarowanej powierzchni garażu między jednym ,          
a drugim oświadczeniem zostały poprawione. Wojewoda przekazał oświadczenia   do dalszej 
analizy Naczelnikowi Urzędu Skarbowego w Tarnobrzegu. 
 
W oświadczeniach majątkowych radnych stwierdzono 7 przypadków braku określenia czy 
wykazane oszczędności przynależą  do  majątku wspólnego, czy odrębnego. W 1 przypadku 
nieprecyzyjnie opisano kredyt. 
 
Naczelnik Urzędu Skarbowego 26  września  2019 r. poinformował  mnie, że oświadczenia 
majątkowe 15 radnych Rady Powiatu przekazane mu do analizy 3 czerwca 2019 r. są 
prawidłowe i nie zachodzi konieczność wszczęcia kontroli. 
 
Ponadto pismami z dnia 9  października 2019 r. Naczelnik Urzędu Skarbowego                      
w Tarnobrzegu poinformował , że  po przeprowadzonej analizie  nie stwierdzono 
nieprawidłowości w   oświadczeniu Przewodniczącego Rady Powiatu Tarnobrzeskiego             
i  Starosty Tarnobrzeskiego. 
W tych okolicznościach  nie zachodzi konieczność podjęcia czynności określonych w art. 25 c 
ust. 9 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r.  o samorządzie powiatowym 

 

 

Informacja Starosty Tarnobrzeskiego o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych za 

2018 r. 

 
Na podstawie  art. 25c ust. 12 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r.  o samorządzie powiatowym 
informuję Wysoką Radę, że dokonano analizy  36 oświadczeń majątkowych za 2018 r. : 
 
4 członków Zarządu Powiatu 
Skarbnika i Sekretarza Powiatu, 
11 kierowników jednostek organizacyjnych Powiatu 
23 osób wydających decyzje administracyjne z upoważnienia Starosty,  pracowników 
Starostwa i jednostek organizacyjnych Powiatu. 
 
 Wszyscy wykonali  ustawowy obowiązek i złożyli oświadczenia w terminie do 30 kwietnia br. 
Analiza polegała na porównaniu treści analizowanego oświadczenia majątkowego oraz 
załączonej kopii zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym z treścią 
uprzednio złożonych oświadczeń i kopii zeznań podatkowych. 
Nie powstało  w stosunku do nikogo podejrzenie,  że osoba składająca oświadczenie podała w 
nim nieprawdę lub zataiła prawdę, co skutkowało by koniecznością wystąpienia do dyrektora 
urzędu kontroli skarbowej z wnioskiem o kontrolę oświadczenia majątkowego. 
  



21 oświadczeń uznano za złożone bez błędów. W pozostałych 15 odnotowano 17 drobnych 
uchybień. 
 Rodzaj tych uchybień to: 
 
- niepełne dane dotyczące kredytu.( 1 przypadek) O ile podano kwotę i nazwę banku to brak 
było danych dotyczących okoliczności zaciągnięcia kredytu, czy kredyt obciąża jednego czy 
obydwoje małżonków,  z jakich środków jest spłacany.  
  
- niepełne dane dotyczące oszczędności ( 12 przypadków) Przy wykazanych kwotach nie 
podano informacji czy to oszczędności wspólne czy majątek odrębny. 
 
W 4 oświadczeniach nie określono funkcji pełnionej w jednostce samorządu terytorialnego.   
  

  Naczelnik Urzędu Skarbowego w Tarnobrzegu pismem z dnia 26 września 2019 r.  

przekazał następującą informację: 

 

W wyniku analizy oświadczeń  majątkowych  zobowiązanych osób nie stwierdzono 
nieprawidłowości uzasadniających konieczność  podjęcia czynności określonych w art. 25c, 
ust 9 ustawy o samorządzie powiatowym.    
 

p. 6. Interpelacje radnych.  

 W okresie od ostatniej sesji nowych interpelacji nie było. 
Z interpelacją pisemną na trwającej sesji rady wystąpiła radna Krystyna Kozieja.  

Nastąpiło odczytanie i przedłożenie interpelacji na ręce Starosty. Interpelacja dotyczy  
podjęcia działań mających na celu przywrócenia zlikwidowanych kursów komunikacji 
autobusowych dla mieszkańców gminy Grębów  na trasie Tarnobrzeg, Grębów-Wydrza- 
Krawce. 
Zapytanie ustne w sprawach: tj, poprawa bezpieczeństwa mieszkańców na terenie Gminy 
Grębów, poprzez odnowienia znaków poziomych.  W Nowym Grębowie mieszkańcy 
zgłaszali konieczność poprawy chodnika , uszkodzonego w wyniku szkód powodziowych . 
Zapytanie kolejne dotyczyło  informowania i zapraszania radnych na odbiory inwestycji.  
Radny Marek Ożga udzielił odpowiedzi, nadmienił iż jako radny poprzedniej kadencji nie 
pamięta,  aby był zapraszany na jakiekolwiek odbiory, czy zakończenia inwestycji na terenie 
Gminy Grębów.   Ale zapewnił, że prośba będzie uwzględniona i radni  będą zapraszani na 
odbiory inwestycji. 
 
 
Z zapytaniem wystąpił  radny Tadeusz Rękas.  
Pytanie dotyczy wydatkowania środków na Gminę Gorzyce, które jak przedstawił nie są 
wydatkowane wszystkie. Stąd kieruję wniosek  mieszkańców miejscowości Orliska , którzy 
zwracają się z prośbą o wybudowanie parkingu z przejściem wzdłuż przedszkola.  Prosi o 
podjęcie prac projektowych, a na przyszły rok wykonanie zadania. 
 
Wystąpił radny Dominik Szewc. Odniósł się do uroczystości oddania drogi Grębów- Krawce. 



 Prosi aby pewne sprawy załatwiać według tego do czego obliguje mandat radnego. 
Kolejny  skierowany wniosek dotyczy przywrócenia połączenia komunikacyjnego w godzinach 
tj. po godz:  11:00. Odpowiedzi udzielił Wicestarosta Jerzy Rożek., który poinformował, że  
trwają rozmowy z dyrektorem PKSu, Tarnobrzeg na temat analizy kalkulacji kosztów i 
możliwości przywrócenia komunikacji w Grębowie w/w godzinie. 
  
Z zapytaniem wystąpiła  Przewodnicząca Krystyna Rusin. 
Pytanie dotyczy niedokończonej inwestycji w zakresie chodnika przy drodze powiatowej tj 
Suchorzów-Baranów Sandomierski-Gawłuszowice. Sprawa dotyczy chodnika, a dokładnie 
dwóch odcinków, które wymagają dokończenia. Ze względu na zapewnienie bezpieczeństwa i 
na częstotliwość uczęszczania na tej drodze. 
Złożyła również wniosek  o utrzymanie poboczy, „ścinka poboczy” przy drodze Dymitrów 
Duży- Dymitrów Mały, Dymitrów Duży- Domacyny Wielkie. 
7. Podjęcie  uchwał w sprawach: 

 

 Punkt a)  w sprawie zmian w statucie Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 

Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie. 

 

Proszę Pana Sekretarza o  przedstawienie projektu uchwały. Zmiany w statucie SPZ 
ZOZ polegają w szczególności na: 
- W treści statutu dostosowano nazewnictwo poszczególnych stanowisk, komórek do 
proponowanych zmian organizacyjnych oraz skorygowano zapisy w części dotyczącej 
pełnienia zastępstwa w razie nieobecności Dyrektora SPZ ZOZ.  
- Wyodrębniono w strukturze SPZ ZOZ Centrum Zdrowia Psychicznego, jako odrębną 
jednostkę organizacyjną z przyporządkowanymi komórkami podległymi Centrum Zdrowia 
Psychicznego. 
- Dostosowano treść dotyczącą zasad wynagradzania pracowników poprzez skreślenie 
niedziałającego zapisu. 
- W schemacie organizacyjnym SPZ ZOZ dostosowano nazewnictwo poszczególnych 
stanowisk, ujednolicono nazewnictwo poprzez skreślenie sekcji, wprowadzając komórki oraz 
wykreślono niedziałające komórki organizacyjne, wyodrębniono jednostkę CZP wraz z 
podporządkowanymi komórkami organizacyjnymi, dodano Pełnomocnika ds. ochrony 
informacji niejawnych. Statut podmiotu leczniczego niebędącego przedsiębiorcą 
nadaje  podmiot tworzący, stąd podjęcie uchwały w sprawie zmian w statucie SPZOZ w Nowej 
Dębie jest uzasadnione. 
O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Oświaty , Kultury i Zdrowia. 
Głos zabrał Pan Wojciech Gruszka – Przewodniczący. Projekt uchwały został zaopiniowany 
przez Komisję pozytywnie.  
 Głosujemy imiennie  projekt uchwały: 
Kto jest „za” zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk – 13 głosów. 
Kto „przeciw”0. 
Kto się „wstrzymał” 2.( Dominik Szewc, Paweł Bartoszek) 



Głosowało 15 radnych.  
Uchwała została  przyjęta. 
 
 
Przechodzimy do pkt .b) 

Projekt uchwały w sprawie  w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej 

Rady Powiatu Tarnobrzeskiego na 2020 rok 

O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Rewizyjnej .Głos zabrał 
Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący. Przedstawił harmonogram prac Komisji, który, 
przedstawia się następująco: 

PLAN   PRACY KOMISJI  REWIZYJNEJ  POWIATU TARNOBRZESKIEGO 

NA 2020 ROK 

 

 

L. p. 

 

Jednostka kontrolowana 

Planowany 

termin 

kontroli 

 

Uwagi 

 
1. 

Zespół Szkół w Gorzycach 

 

I kwartał 

 

 

Funkcjonowanie 
jednostki 

 
2. 
 
 

Ocena wykonania budżetu za 

2019 rok 

II kwartał Kontrola 
wykonania 
budżetu za 2019 r. 

 
3. 
 

Dom Pomocy Społecznej w 

Nowej Dębie 

 

III kwartał Funkcjonowanie 
jednostki 

 
4. 
 

Zespół Szkół Nr 1 w Nowej 

Dębie 

IV kwartał Funkcjonowanie 
jednostki 

 
 Sesje chwilowo opuścił Radny Tadeusz Rękas i Dominik Szewc.  
Stan radnych na sali obrad. 13. 
 Głosujemy imiennie  projekt uchwały: 
Kto jest „za” zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk – 13 głosów. 
Kto „przeciw”0. 
Kto się „wstrzymał” 0 
Głosowało 13 radnych. 
Uchwała została  przyjęta. 
 
 Na sesję wrócił radny Tadeusz. Rękas 
 Stan radnych na sali obrad 14 
 



 Punkt c) Projekt uchwały w sprawie  w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego 

finansowania w roku 2020 zadania pn. „Modernizacja sali gimnastycznej przy Zespole 

Szkół Nr 2 w Nowej Dębie”.  
 

 Proszę Pana Sekretarza o  przedstawienie projektu uchwały i procedury związanej  
przyjęciem tej uchwały. Sekretarz omawiając informuje o ogłoszeniu  przetargu  na 
wykonanie zadania „ Modernizacja Sali gimnastycznej przy Zespole Szkół Nr.2 w Nowej 

Dębie” z terminem realizacji zadania do dnia 12.03 2020r. W ramach zadania  planuje się 
m.in.  wykonanie podłogi sportowej, malowanie ścian, remont zaplecza. Wartość robót 
ogółem 310 000, 00 zł..   
O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów. Głos zabrał Pan Marek Zięba – Przewodniczący. Projekt uchwały 
został zaopiniowany przez Komisję pozytywnie.  

 Głosujemy imiennie  projekt uchwały: 
Kto jest  „za” zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk-14 głosów 
Kto „przeciw”0 
Kto się „wstrzymał”0  
Głosowało 14 radnych. Uchwała została  przyjęta. 
 
W trakcie obrad przybył radny Dominik Szewc. Stan radnych na sali obrad. 15. 
 

Punkt d) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu 

Tarnobrzeskiego na 2019 rok. 

Proszę Panią Skarbnik o  przedstawienie projektu uchwały i procedury związanej  
przyjęciem tej uchwały. 
W projekcie uchwały zaproponowano zwiększenie planu dochodów ogółem o kwotę          
1.204.862 zł 
w związku z: 
- dotacją na scalenie gruntów wsi Wola Baranowska gm. Baranów Sandomierski         
547.609 zł 
- zwiększeniem subwencji na zadania oświatowe           355.018 
zł 
w tym: 

- na pokrycie skutków podwyżek nauczycieli                          340.018 
zł 

- na wyposażenie klasopracowni w Zespole Szkół Nr 2 w Nowej Dębie         15.000 
zł 
- otrzymaniem środków z Ministerstwa Pracy i Polityki Społecznej na nagrody 
   wraz z pochodnymi dla Powiatowego Urzędu Pracy                         
95.700 zł 
- wypracowaniem dochodów ponadplanowych na ogólną kwotę                        51.305 
zł 
z tego: 



- Dom Pomocy Społecznej w Nowej Dębie               400 zł 
- Centrum Wsparcia i Rehabilitacji Społecznej w Gorzycach           8.051 zł 
- Zespół Szkół Nr 1 w Nowej Dębie             9.138 zł 
- Specjalny Ośrodek Szkolno – Wychowawczy w Grębowie        15.000 zł

  
- Zarząd Dróg Powiatu Tarnobrzeskiego w Nowej Dębie        13.716 zł 
- Centrum Opieki nad Dzieckiem w Skopaniu            5.000 zł 

 
- zwiększeniem dotacji z innych jednostek samorządu terytorialnego na utrzymanie dzieci w 
placówkach   
  opiekuńczo – wychowawczych i w rodzinach zastępczych                                  
155.230 zł 
Zmiany w planie wydatków dotyczą następujących działów klasyfikacji budżetowej: 
- Dz. 010 – Rolnictwo i łowiectwo 

 W projekcie uchwały zaproponowano ustalenie planu na scalenie gruntów w Woli 
Baranowskiej na kwotę 547.609 zł, który w całości finansowany jest środkami zewnętrznymi, 
tj. z Unii Europejskiej i budżetu Państwa. 
- Dz. 600 – Transport i łączność  

W projekcie uchwały zaproponowano zwiększenie planu wydatków o kwotę 104.216 zł z 
przeznaczeniem na uzupełnienie planu wydatków bieżących o kwotę 44.216 zł i 
inwestycyjnych o kwotę 60.000 zł na zadanie „Przebudowa chodnika na odcinku Trześń – 

Furmany” oraz przesunięcia w dotychczasowym planie finansowym Zarządu Dróg Powiatu 
Tarnobrzeskiego.  
- Dz. 710 – Działalność usługowa  

W projekcie uchwały zaproponowano przesunięcia w dotychczasowym planie finansowym 
Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego . 
- Dz. 750 – Administracja publiczna  

W projekcie uchwały zaproponowano zwiększenie planu wydatków o kwotę ogółem 155.000 
zł, z tego na uzupełnienie planu Starostwa Powiatowego o kwotę 135.000 zł, w tym 15.000 zł 
na zakup kserokopiarki i 20.000 zł na realizację ustawy o cmentarzach i chowaniu zmarłych 
oraz zmniejszono plan wydatków na zadanie „Modernizacja pomieszczeń Starostwa 

Powiatowego” o kwotę 15.000 zł. 
- Dz. 801 – Oświata i wychowanie i dz. 854 – Edukacyjna opieka wychowawcza  

W projekcie uchwały zaproponowano” przesunięcia w dotychczasowych planach finansowych 
wszystkich jednostek oświatowych, zwiększenie planu wydatków na wynagrodzenia wraz z 
pochodnymi na łączną kwotę 667.300 zł, w tym: Zespołu Szkół Nr 1 w Nowej Dębie o kwotę 
30.000 zł, Zespołu Szkól Nr 2 w Nowej Dębie o kwotę 250.000 zł, Zespołu Szkół w Gorzycach 
- 68.000 zł, Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Grębowie – 302.000 zł, 
Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Nowej Dębie – 17.300 zł (kwoty te pokrywają 
zgłoszone niedobory w około 87%), zwiększenie planu wydatków o wypracowane dochody 
ponadplanowe w Zespole Szkół Nr 1 w Nowej Dębie i Specjalnym Ośrodku Szkolno – 
Wychowawczym w Grębowie. Celem pokrycia niedoborów zmniejszono nierozdysponowana 
kwotę w budżecie Powiatu oraz dokonano zmniejszenia planu na wynagrodzenia w planie 



finansowym Starostwa Powiatowego w wysokości 17.500 zł z przeznaczeniem na wypłatę 
nagród z okazji Dnia Edukacji Narodowej.  
- Dz. 851 – Ochrona zdrowia 

W projekcie uchwały zaproponowano zwiększenie dotacji dla SPZ ZOZ Nowa Dęba z 
przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu ambulansu sanitarnego oraz o 7.000 zł zwiększono 
plan na ubezpieczenia zdrowotnego dla uczniów Zespołu Szkół w Gorzycach (uczniów 
pochodzących z zagranicy). Kwotę 7.000 zł zabezpieczył Zespół Szkół w Gorzycach.  
- Dz. 852 – Pomoc społeczna i dz. 855 – Rodzina 

W projekcie uchwały zaproponowano: przesunięcia w dotychczasowych planach finansowych 
Centrum Wsparcia i Rehabilitacji Społecznej w Gorzycach i placówkach oświatowo – 
wychowawczych działających w Skopaniu, zwiększono plan wydatków: Domu Pomocy 
Społecznej w Nowej Dębie o kwotę 20.400 zł, w tym 20.000 zł na pokrycie kosztów podwyżek 
dla pracowników, Centrum Wsparcia i Rehabilitacji w Gorzycach o kwotę 18.051 zł, w tym 
10.000 zł na uzupełnienie zgłoszonych niedoborów, placówek opiekuńczo – wychowawczych 
o kwotę 151.755 zł oraz dotację dla jednostek samorządu terytorialnego o kwotę 16.787 zł. 
Ponadto zmniejszono plan wydatków Starostwa Powiatowego w dz. 852 – Pomoc społeczna o 
kwotę 20.000 zł.  
- Dz. 853 – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej 

W projekcie uchwały zaproponowano zwiększenie planu wydatków o kwotę 95.700 zł na 
wypłatę nagród wraz z pochodnymi dla pracowników Powiatowego Urzędu Pracy. 
O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów. Głos zabrał Pan Marek Zięba – Przewodniczący. Projekt uchwały 
został zaopiniowany przez Komisję pozytywnie.  
 Głosujemy imiennie  projekt uchwały: 
Kto jest  „za” zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk- 15 głosów 
Kto „przeciw”0 
Kto się „wstrzymał”0  
Głosowało 15 radnych. Uchwała została  przyjęta. 
 
Punkt e) Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego finansowania 

w roku 2020 zadania pn.” Renowacja zewnętrznej klatki schodowej internatu Specjalnego 

Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Grębowie ( Pałac Dolańskich) – etap II”. 

  
Proszę Pana Sekretarza  przedstawienie projektu uchwały i procedury związanej  przyjęciem 
tej uchwały.  Sekretarz wyjaśnia, iż w związku z zamiarem złożenia wniosku na realizację II 
etapu -Renowacji zewnętrznych schodów w budynku internatu Specjalnego Ośrodka Szkolno-
Wychowawczego w Grębowie zachodzi konieczność podjęcia uchwały zobowiązaniowej 
zabezpieczającej środki na realizację tego zmierzenia w wysokości 100.000,00 zł. 
O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów. Głos zabrał Pan Marek Zięba – Przewodniczący. Projekt uchwały 
został zaopiniowany przez Komisję pozytywnie.  
 Głosujemy imiennie  projekt uchwały: 
Kto jest  „za” zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk- 15 głosów 
Kto „przeciw”0 



Kto się „wstrzymał”0  
Głosowało 15 radnych. Uchwała została  przyjęta. 
 

p. 8. Sprawy bieżące i wolne wnioski 

Brak pytań, uwag. 
Dziękuję za udział w Sesji.   
Wobec wyczerpania porządku zamykam  XI Sesję Rady Powiatu Tarnobrzeskiego  

w dniu 22 października 2019 r.  
 
 
 
 
 
 
Sporządził 
 
Agnieszka Kseń-Samołyk 
 
 


